
Z á p i s n i c a 

z 19. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Kolárove dňa 23.5.2016 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu č. 1 – Otvorenie  

 

 19. zasadnutie mestského zastupiteľstva otvoril a riadil primátor mesta p. Árpád 

Horváth, ktorí všetkých prítomných srdečne privítal a oboznámil s programom rokovania:  

 

P r o g r a m :  

1. Otvorenie 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

3. Kontrola plnenia uznesenie a vyhodnotenie interpelácií poslancov 

4. Informatívna správa o počte zapísaných žiakov do ZŠ na školský rok 2016/2017 

5. Záverečný účet mesta Kolárovo za rok 2015 v tom:  
a.) Správa o rozpočtovom hospodárení ZŠ F. Rákócziho II. s vyučovacím jazykom 

maďarským – II. Rákóczi Ferenc Alapiskola, V. Palkovicha 3, Kolárovo za rok 2015 

b.) Správa o rozpočtovom hospodárení Základnej školy Mateja Korvína s vyučovacím 

jazykom maďarským – Corvin Mátyás Alapiskola, Školská 6, Kolárovo za rok 2015 

c.) Správa o rozpočtovom hospodárení Základnej školy Jána Amosa Komenského, 

Rábska 14, Kolárovo za rok 2015 

d.) Správa o rozpočtovom hospodárení Materskej školy s vyučovacím jazykom 

maďarským a ŠJ – Óvoda és iskolai étkezde, Brnenské nám. 16, Kolárovo za rok 

2015  

e.) Správa o rozpočtovom hospodárení Materskej školy, Lesná 10, Kolárovo za rok 

2015  

f.) Správa o rozpočtovom hospodárení Základnej umeleckej školy – Művészeti 

Alapiskola, Kostolné nám. 10, Kolárovo za rok 2015 

g.) Správa o rozpočtovom hospodárení Centra voľného času – Szabadidőközpont, 

Mostová 2 Kolárovo za rok 2015 

h.) Správa o rozpočtovom hospodárení školských zariadení bez právnej subjektivity za 

rok 2015 

i.) Stanovisko HKM k Správam o rozpočtovom hospodárení škôl a školských zariadení  

za rok 2015 

j.) Správa o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA 

SERVICE Kolárovo za rok 2015 

k.) Správa o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS 

Kolárovo za rok 2015 

l.) Správa o činnosti a rozpočtovom hospodárení rozpočtovej organizácie ZPS a DS  

Kolárovo za rok 2015  

m.) Stanovisko HKM k Správam o výsledku hospodárenia príspevkových organizácií 

GÚTA SERVICE Kolárovo a MsKS Kolárovo za rok 2015 a k rozpočtovému 

hospodáreniu rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok 2015  Správa 

o rozpočtovom hospodárení mesta za rok 2015 vrátane hodnotenia programového 

rozpočtu mesta  

n.) Stanovisko HKM k záverečnému účtu mesta za rok 2015 

6.  Správa o činnosti a výsledku hospodárenia Gúta TV, s.r.o. za rok 2015 

7.  Správa o činnosti a výsledku hospodárenia KolByt s.r.o. Kolárovo za rok 2015 

8.  Návrh Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Kolárove 



9.  Správa HKM o výsledku kontroly č. 1/2016 a 2/2016 

10. Vyhodnotenie odvedených prác v rámci aktivačnej činnosti za rok 2015 

11.Majetkovoprávne podania  

a.) Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj nehnuteľností v k.ú. Kolárovo 

ved. na LV č. 4941 

12.Rôzne  

a.) Žiadosť Németh Jána – NAJA, bytom Kolárovo, Švermova 10, na prenájom 

nebytových priestorov v objekte Čarda Veľký Ostrov, za účelom vytvorenia predajnej 

jednotky – potraviny 

13. Dopyty poslancov, interpelácie a vysvetlenia  

14. Návrh na uznesenie 

15. Záver  

 

Predložený program rokovania primátor mesta doporučil doplniť nasledovne:  

- bod č. 4 doplniť o žiadosť riaditeľky ZŠ M. Korvína zo dňa 06.05.2016 o zmenu 

uznesenia MsZ č. 375/2016 zo dňa 7.3.2016 k príprave na prijímanie detí a žiakov 

na školský rok 2016/2017 – súčasťou žiadosti je uznesenie zo zasadnutia RŠ pri ZŠ 

M. Korvína s VJM Školská 6, Kolárovo zo dňa 02.05.2016 

Hlasovanie:  za – 15 – jednohlasne  

- bod č. 4 doplniť o žiadosť RŠ pri ZŠ F. Rákócziho II. s VJM v Kolárove zo dňa 

13.05.2016 k zaradeniu programového bodu „Informatívna správa o počte 

zapísaných žiakov do ZŠ na školský rok 2016/2017“ 

Hlasovanie:  za – 15 – jednohlasne  

- bod č. 4 doplniť o Petíciu rodičov vo veci otvorenia troch tried v ZŠ M. Korvína 

s VJM zo dňa 16.05.2016, doručenú na MsÚ dňa 19.05.2016 

Hlasovanie:  za – 15 – jednohlasne  

- bod č. 12 – Rôzne doplniť o predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok 

z operačného programu Kvalita životného prostredia  

Hlasovanie:  za – 15 – jednohlasne  

Hlasovanie za celý program rokovania: za – 13 – jednohlasne  

 

K bodu č. 2 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie boli zvolení nasledovní poslanci:  

PaedDr. Róbert Madarász, Ing. Ladislav Ferencz a Imrich Árgyusi  

Hlasovanie: za – 10  proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

         

Za overovateľov zápisnice boli zvolení nasledovní poslanci:  

Attila Forgács a Tamás Hájas  

Hlasovanie: za – 11  proti – 0  zdrž. hlas. – 2  

 

K bodu č. 3 – Kontrola plnenia uznesení a vyhodnotenie interpelácií poslancov 

z predchádzajúceho zasadnutia MsZ 

 

 Kontrolu plnenia uznesení a vyhodnotenie interpelácií poslancov z predchádzajúceho 

zasadnutia MsZ predložili Ing. Mgr. Zoltán Finta  a primátor mesta p. Árpád Horváth.  

 V rámci tohto bodu programu rokovania boli predložené fotodokumentácie ohľadne 

opravy kaplnky v parku Sv. Rozálie, opravy výtlkov na cestách, ďalej prác zo zberného 

dvora, opravy ciest v mestských častiach a o prácach v lesíku na Ul. podhájskej.   



Ďalej primátor mesta pozval prítomných poslancov na priateľské stretnutie do 

Ukrajiny – Nagy Dobrony v dňoch 30. a 31. mája 2016.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie: 

1. Kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia MsZ 

2. Vyhodnotenie interpelácií poslancov z predchádzajúceho zasadnutia MsZ 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 

K bodu č. 4 a.)  – Informatívna správa o počte zapísaných žiakov do ZŠ na školský rok 

2016/2014  

 

 Informatívnu správu o počte zapísaných žiakov do ZŠ na školský rok 2016/2017 

predložil vedúci spoločného školského úradu Ing. Imrich Takács.  

 Stanovisko komisie školstva, výchovy a vzdelávania predložil predseda komisie 

PaedDr. Róbert Madarász, ktorý predloženú správu doporučil brať na vedomie. 

 Mestské zastupiteľstvo bralo na vedomie Informatívnu správu o počte zapísaných 

žiakov do základných škôl na školský rok 2016/2017 ku dňu 11.5.2016 nasledovne: 

a.)  Základná škola Františka Rákócziho II. s vyučovacím jazykom maďarským – II. 

Rákóczi Ferenc Alapiskola, V. Palkovicha 3, Kolárovo  

18 žiakov 

b.) Základná škola Mateja Korvína s vyučovacím jazykom maďarským – Corvin Mátyás 

Alapiskola, Školská 6, Kolárovo 

56 žiakov, z toho:  

- 1 odklad na základe odborného vyšetrenia  

- u 4 detí škola žiada Centrum pedagogicko-psychologického poradenstva 

a prevencie v Komárne odborné vyšetrenie  

c.) Základná škola Jána Amosa Komenského, Rábska 147, Kolárovo  

          35 žiakov, z toho:  

- 1 žiak žije vo Veľkej Británii – bude kmeňovým žiakom  

- u 3 detí škola žiada Centrum pedagogicko-psychologického poradenstva 

a prevencie v Komárne odborné vyšetrenie  

d.) Cirkevná spojená škola s vyučovacím jazykom maďarským – Nagyboldogasszony 

Egyházi iskola, Brnenské nám. 15, Kolárovo-Gúta 

24 žiakov  

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

K bodu č. 4 b.) – Žiadosť riaditeľky ZŠ M. Korvína zo dňa 06.05.2016 o zmenu uznesenia MsZ 

č. 375/2016 

Uznesenie Rady školy pri ZŠ Mateja Korvína s VJM zo dňa 06.05.2016 

Požiadavka Rady školy pri ZŠ F. Rákócziho II. s VJM v Kolárove zo dňa 13.5.2016 

Petícia rodičov vo veci otvorenia troch tried v ZŠ M. Korvína s VJM zo dňa 16.05.2016,  

doručená na MsÚ dňa 19.05.2016 

 

 Žiadosť ZŠ M. Korvína s VJM, Školská 6, Kolárovo  zo dňa 06.05.2016 o zmenu 

uznesenia MsZ č. 375/2016 zo dňa 07.03.2016 k príprave na prijímanie detí a žiakov na 

školský rok 2016/2017 predložila riaditeľka ZŠ PaedDr. Erzsébet Csütörtöki , ktorá 

zdôraznila, že plánovali otvoriť 2 triedy prvého ročníka v šk. r. 2016/2017, ale na zápis prišlo 

56 detí, na základe čoho žiada otvoriť tri triedy. Rodičia prihlásených detí trvajú na tom, aby 

mestské zastupiteľstvo zrušilo prijaté uznesenie č. 345/2016 a nedopustilo premiestnenie 



budúcich prvákov do inej základnej školy. Na základe tejto skutočnosti rodičia podali dňa 

19.05.2016 petíciu v počte 60 podpisov - rodičov. Petíciu ústne predložila Mgr. Eva 

Madarászová, poverená na zastupovanie rodičov v budúcich jednaniach. Stanovisko Rady 

školy pri ZŠ M. Korvína s VJM, Školská 6 predložila predsedkyňa rady školy JUDr. Ing. 

Iveta Némethová, ktorá skonštatovala, že rada školy tiež žiada o zrušenie predmetného 

uznesenia. Rada školy odporúča MsZ schváliť otvorenie troch tried prvého ročníka v ZŠ M. 

Korvína s VJM v súlade s počtom zapísaných detí a zákonom č. 245/2008 Z.z. o výchove 

a vzdelávaní. Ďalej zdôraznila, že rozhodnutie rodičov o zápise detí do prvých tried treba 

rešpektovať a nesmie sa pozmeniť.  

 Stanovisko Rady školy pri ZŠ F. Rákócziho II. predložil predseda rady školy p. Imrich 

Árgyusi. V stanovisku predložil vypracovanie vývoja počtu zapísaných žiakov v dvoch 

základných školách v VJM za uplynulé roky. Skonštatoval nedostatočnú spoluprácu medzi 

riaditeľmi uvedených škôl, napäté vzťahy medzi zamestnancami škôl a školských zariadení 

a nezdravú súťaž škôl o získavanie detí a žiakov. Požiadal MsZ o ponechanie pôvodného 

uznesenia MsZ č. 345/2016 ohľadne otvorenia dvoch tried prvého ročníka v ZŠ M. Korvína 

s VJM a ostatných prvákov preradiť do ZŠ II. Rákóczi Ferenca s VJM.  

 Poslanec Bc. István Lengyel zdôraznil, že treba hľadať príčinu prečo väčšina rodičov 

zapísala svoje deti do ZŠ M. Korvína s VJM. Ďalej predložil na schválenie poslanecký návrh:  

„požiadať primátora mesta o vypracovanie analýzy a hľadať dôvody a príčinu nízkeho záujmu 

rodičov o prihlásenie detí  do ZŠ F. Rákócziho II. s VJM v Kolárove a  analyzovať výhľady 

do budúcnosti, počet žiakov a hľadať riešenie. 

Hlasovanie za poslanecký návrh: za – 17 – jednohlasne  

 Poslanec Ing. Angyal Béla poukázal na to, že túto problematiku mal mestský úrad už 

skôr riešiť s rodičmi a s riaditeľmi predmetných škôl, keď už bol známy počet prihlásených 

prvákov, aby sa predišlo podaniu petície. 

 Poslanec Ing. Ladislav Ferencz skonštatoval, že pokles žiakov v ZŠ II. Rákóczi Ferenc 

je výsledkom viacerých rokov a školská rada a komisia školstva, výchovy a vzdelávania mala 

hľadať príčiny vzniknutej situácie už skôr. Ďalej zdôraznil, že poslanci nemôžu ovplyvniť  

rozhodnutie rodičov, nakoľko každý rodič si môže vybrať ľubovoľnú školu pre svoje dieťa.  

 Poslanec Ing. Michal Gőgh požiadal MsZ o riešenie tohto problému presunom 

siedmych prvákov zo ZŠ M. Korvína. 

 Zástupkyňa primátora Ing. Koczskás Beáta doporučila MsZ ponechať pôvodné 

uznesenie MsZ t.j. ZŠ II. Rákóczi Ferenc plánovaný počet tried nultého ročníka: 1 trieda 

a plánovaný počet tried 1. ročníka 1 trieda, alebo počet tried 1. ročníka: 2 triedy a v ZŠ M. 

Korvína plánovaný počet tried nultého ročníka: 1 trieda s min. počtom 8 žiakov a plánovaný 

počet tried prvého ročníka: 2 triedy s počtom 17 a 17 žiakov. Ďalej zástupkyňa primátora 

skonštatovala, že zrušením tohto uznesenia by v budúcnosti  hrozila postupná likvidácia ZŠ II. 

Rákóczi Ferenc.  

 Predseda komisie školstva, výchovy a vzdelávania PaedDr. Róbert Madarász 

skonštatoval, že výučba na oboch školách je na dobrej úrovni, a  končiaci  žiaci dosahujú 

v oboch školách dobré výsledky a sú dobre pripravení na ďalšie štúdium v stredných školách. 

Ak predmetné uznesenie bude zrušené, hrozí postupný zánik ZŠ II. Rákóczi Ferenc, nakoľko 

 školy s nízkym počtom žiakov nedostanú potrebnú dotáciu od štátu. Je známe, že v budúcom 

období bude ešte menej školopovinných prvákov. Cieľom komisie školstva, výchovy 

a vzdelávania je v budúcnosti udržať obidve základné školy s VJM a preto nedoporučuje 

predmetné uznesenie zrušiť. 

 Poslanec Mgr. Ing. Tibor Forró predložil poslanecký návrh, aby riaditelia 

predmetných škôl opätovne prejednali túto problematiku aj s rodičmi a doporučil tento bod 

programu stiahnuť z rokovania. Hlasovanie za poslanecký návrh: za – 5 proti – 6  zdrž. 

hlas. – 6  



Poslanecký návrh na základe horeuvedeného hlasovania nebol schválený.  

 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove  bralo na vedomie:  

1. žiadosť riaditeľky ZŠ M. Korvína zo dňa 06.05.2016 – zmena uznesenia MsZ č. 375/2016  

     zo  dňa 7.3.2016 k príprave na prijímanie detí a žiakov na školský rok 2016/2017  

     a uznesenie Rady školy pri ZŠ Mateja Korvína s VJM zo dňa 06.05.2016 

2.  požiadavku Rady školy pri ZŠ F. Rákócziho II. s VJM v Kolárove zo dňa 13.5.2016   

     k zaradeniu programového bodu „Informatívna správa o počte zapísaných žiakov do ZŠ na  

     školský rok 2016/2017“ 

3.Petíciu rodičov vo veci otvorenia troch tried v ZŠ M. Korvína s VJM zo dňa 16.05.2016,  

     doručenú na MsÚ dňa 19.05.2016 

Hlasovanie: za – 17- jednohlasne  

 

 Mestské zastupiteľstvo neschválilo zmenu uznesenia MsZ č. 375/2016 zo dňa 

7.3.2016 – otvorenie troch tried I. ročníka v šk. r. 2016/2017 v ZŠ  M. Korvína s VJM Ul. 

školská Kolárovo.  

Hlasovanie:  za schválenie – 6  proti – 7  zdrž. hlas. – 4  

 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo primátora mesta: 

1. vypracovať analýzu a hľadať dôvody a príčinu nízkeho záujmu rodičov o prihlásenie detí  

    do ZŠ F. Rákócziho II. s VJM v Kolárove  

2. analyzovať výhľady do budúcnosti, počet žiakov a hľadať riešenie 

Hlasovanie: za – 17 – jednohlasne  

 

K bodu č. 5 – Záverečný účet mesta Kolárovo za rok 2015  

 

a.) Správa o rozpočtovom hospodárení Základnej školy F. Rákócziho II. s vyučovacím 

jazykom maďarským – II. Rákóczi Ferenc Alapiskola, V. Palkovicha 3, Kolárovo, 

            za rok 2015 

 

 Správu o rozpočtovom hospodárení Základnej školy F. Rákócziho II. s vyučovacím 

jazykom maďarským – II. Rákóczi Ferenc Alapiskola, V. Palkovicha 3, Kolárovo,  za rok 

2015 predložila vedúca oddelenia  školstva Ing. Margita Gőghová. Stanovisko komisie 

finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania predložili predsedovia 

komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí predloženú správu doporučili 

schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo   v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie Základnej školy F. Rákócziho II. s vyučovacím jazykom maďarským – II. 

Rákóczi Ferenc Alapiskola, V. Palkovicha 3, Kolárovo, za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

b.) Správa o rozpočtovom hospodárení  o výsledku hospodárenia Základnej školy  Mateja  

Korvína s vyučovacím jazykom maďarským – Corvin Mátyás Alapiskola, Školská 6, 

Kolárovo  za rok 2015  

 

 Správu o rozpočtovom hospodárení  o výsledku hospodárenia Základnej školy  Mateja  

Korvína s vyučovacím jazykom maďarským – Corvin Mátyás Alapiskola, Školská 6, 

Kolárovo  za rok 2015 predložila vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová. 



Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania 

predložili predsedovia komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí 

predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo Rozpočtové  

hospodárenie Základnej školy  Mateja  Korvína s vyučovacím jazykom maďarským – Corvin 

Mátyás Alapiskola, Školská 6, Kolárovo   za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

 

c.) Rozpočtové hospodárenie Základnej školy Jána Amosa Komenského,  Rábska 14,  

Kolárovo  za rok 2015 

 

 Rozpočtové hospodárenie Základnej školy Jána Amosa Komenského,  Rábska 14, 

Kolárovo  za rok 2015 predložila vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová. 

Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania 

predložili predsedovia komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí 

predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie Základnej školy  Jána Amosa Komenského, Rábska 14, Kolárovo  za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 

d.) Rozpočtové hospodárenia Materskej školy s vyučovacím jazykom maďarským – 

Óvoda, Brnenské námestie 16, Kolárovo za rok  2015  

 

 Rozpočtové hospodárenia Materskej školy s vyučovacím jazykom maďarským – 

Óvoda, Brnenské námestie 16, Kolárovo za rok  2015 predložila vedúca oddelenia školstva 

Ing. Margita Gőghová. Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie školstva, 

výchovy a vzdelávania predložili predsedovia komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert 

Madarász, ktorí predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie Materskej školy s vyučovacím jazykom maďarským – Óvoda, Brnenské 

námestie 16, Kolárovo,  za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

e.) Rozpočtové hospodárenie Materskej školy, Lesná 10, Kolárovo za rok 2015  

 

 Správu o výsledku hospodárenia Materskej školy, Lesná 10, Kolárovo za rok 2015 

predložila vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová. Stanovisko komisie finančnej 

a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania predložili predsedovia komisií 

Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie Materskej školy, Lesná 10, Kolárovo za rok 2015.         

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 

 



 

 

f.) Rozpočtové hospodárenie Základnej umeleckej školy – Művészeti Alapiskola, Kostolné 

námestie 10, Kolárovo za  rok 2015 

 

 Rozpočtové hospodárenie Základnej umeleckej školy – Művészeti Alapiskola, 

Kostolné námestie 10, Kolárovo za  rok 2015 predložila vedúca oddelenia školstva Ing. 

Margita Gőghová. Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy 

a vzdelávania predložili predsedovia komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, 

ktorí predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie  Základnej umeleckej školy – Művészeti Alapiskola    Kolárovo za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

g.) Rozpočtové hospodárenie Centra voľného času  - Szabadikőközpont, Mostová 2, 

Kolárovo za  rok 2015 

 

 Rozpočtové hospodárenie Centra voľného času  - Szabadikőközpont, Mostová 2, 

Kolárovo za  rok 2015 predložila vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová. 

Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania 

predložili predsedovia komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí 

predloženú správu doporučili schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie  Centra voľného času – Szabadikőközpont, Mostová 2,  Kolárovo za rok 2015.          

Hlasovanie: za – 15 – jednohlasne  

 

h.) Správa o rozpočtovom hospodárení školských zariadení bez právnej subjektivity za rok 

2015 

 

 Správu o rozpočtovom hospodárení školských zariadení bez právnej subjektivity za 

rok 2015 predložila vedúca oddelenia školstva Ing. Margita Gőghová. Stanovisko komisie 

finančnej a majetku mesta a komisie školstva, výchovy a vzdelávania predložili predsedovia 

komisií Bc. István Lengyel a PaedDr. Róbert Madarász, ktorí predloženú správu doporučili 

schváliť. 

 

Mestské zastupiteľstvo v  Kolárove bez pripomienok schválilo  Rozpočtové 

hospodárenie školských zariadení bez právnej subjektivity za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

i.) Stanovisko HKM k Správam o rozpočtovom hospodárení škôl  školských zariadení  

             za rok 2015 

 

 Stanovisko HKM k Správam o rozpočtovom hospodárení škôl a školských zariadení 

za rok 2015 predložila hlavná kontrolórka mesta Ing. Tóth Éva, ktorá predložené správy 

doporučila schváliť.  

Mestské zastupiteľstvo  v Kolárove bralo na vedomie  Stanovisko HKM k Správam 

o rozpočtovom hospodárení škôl a školských zariadení  za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  



 

j.) Správa o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA SERVICE 

Kolárovo za rok 2014 

 

Správu o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA SERVICE 

Kolárovo predložil riaditeľ organizácie Ing. Alexander Gőgh. Stanovisko komisie finančnej 

a majetku mesta predložil predseda komisie Bc. István Lengyel, ktorý predloženú správu 

doporučil schváliť. Stanovisko komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja mesta 

predložila  predsedkyňa komisie JUDr. Ing. Iveta Némethová, ktorá zdôraznila dohľad nad 

vyraďovaním starých svietidiel počas rekonštrukcie osvetlenia a prípadne ich ďalšie využitie.  

Stanovisko komisie povodňovej ochrany a OŽP predložil predseda komisie p. Imrich Árgyusi, 

ktorý zdôrazniť nutnosť opravy poľných ciest.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie  Správu o činnosti a výsledku 

hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA SERVICE  Kolárovo za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 11 – jednohlasne  

 

Mestské zastupiteľstvo bez pripomienok  schválilo:   

1. Výsledok hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA SERVICE Kolárovo za rok 2015  

     nasledovne:  

    Celkové výnosy vo výške:   573.193,00 € 

    Celkové náklady vo výške:  571.948,27 € 

    Výsledok  hospodárenia – zisk:                     1.244,73 € 

    Zisk zaúčtovať na účet 428 – Nevysporiadaný výsledok hospodárenia minulých rokov  

    v celkovej výške 1.244,73 € na zníženie straty minulých rokov. 

2. Skutočnú výšku čerpania príspevku celkom na rok 2015: 540.015,18 € 

Hlasovanie: za – 11 – jednohlasne  

 

k.) Správa o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS Kolárovo 

za rok 2015 

 

Správu o činnosti a výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS Kolárove za rok 

2015 predložil riaditeľ organizácie Mgr. Mayer János.  Stanovisko komisie finančnej 

a majetku mesta predložil Bc. István Lengyel, ktorý požiadal riaditeľa MsKS hľadať dôvod 

poklesu príjmov z prenájmu majetku organizácie a v nadväznosti na rok 2016  výpad 

hodnotovo vyčísliť a navrhnúť riešenie , akým spôsobom bude výpad korigovaný. Stanovisko 

komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja mesta predložila predsedkyňa JUDr. 

Ing. Iveta Némethová, ktorá doporučila riaditeľovi vykonať naplánované opravy – podlaha 

Rotundy, schody pred budovou MsKS v roku 2016. Stanovisko komisie kultúry a kultúrneho 

dedičstva predložil predseda komisie Mgr. István Samu, ktorý predloženú správu doporučil 

schváliť.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie  Správu o činnosti a výsledku 

hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS Kolárovo  za r. 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

Mestské zastupiteľstvo bez pripomienok schválilo:  

1. Výsledok hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS Kolárovo za rok 2015 nasledovne: 

    Celkové výnosy vo výške:    263879,64 € 

    Celkové náklady vo výške:   247481,26 € 



    Výsledok hospodárenia:                 16398,38 € 

 

2.  Zisk hlavnej činnosti po zdanení použiť na tvorbu rezervného fondu: 16263,85 € 

3.  Zisk vedľajšej činnosti použiť na tvorbu rezervného fondu:                      132,93 € 

4.  Preskupenie čerpania príspevku na r. 2015 vo výške:        78,00 € 

     Úspora čerpania: cestovné:            8,00  € 

                                    služby:                                           70,00 € 

                                    spolu:            78,00 € 

 

      Prečerpanie:          nákup materiálu:          48,00 € 

                                    prídel do SF:                                  30,00 € 

                                    spolu:            78,00 € 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo  riaditeľa MsKS hľadať dôvod poklesu príjmov 

z prenájmu majetku organizácie a v nadväznosti na rok 2016  výpad hodnotovo vyčísliť 

a navrhnúť riešenie , akým spôsobom bude výpad korigovaný. 

      Termín: súčasť Správy o činnosti a výsledku  

      hospodárenia za I. polrok 2016 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

l.) Správa o činnosti a rozpočtovom hospodárení rozpočtovej organizácie ZPS a DS 

Kolárovo za rok 2015 

 

Správu o činnosti a rozpočtovom hospodárení rozpočtovej organizácie ZPS a DS 

Kolárovo za rok 2015 predložil riaditeľ organizácie Mgr.  Juraj Murányi.  Stanovisko komisie 

finančnej a majetku mesta predložil predseda komisie Bc. István Lengyel, ktorý predloženú 

správu doporučil schváliť. Stanovisko komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja 

mesta predložila predsedkyňa komisie JUDr. Ing. Iveta Némethová, ktorá sa poďakovala 

riaditeľovi organizácie za kvalitne odvedené práce a za efektívne a hospodárne využívanie 

rozpočtových prostriedkov organizácie.  

Mestské zastupiteľstvo  v Kolárove bralo na  vedomie  Správu o rozpočtovom 

hospodárení rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

 Mestské zastupiteľstvo bez pripomienok schválilo Rozpočtové hospodárenie 

rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok 2015. 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

m.)   Stanovisko  HKM k Správam o výsledku hospodárenia príspevkových organizácií   

       GÚTA SERVICE Kolárovo, MsKS Kolárovo za rok 2015 a k rozpočtovému hospodáreniu                   

        rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok 2015 

 

 Stanovisko HKM k Správam o výsledku hospodárenia príspevkových organizácií 

GÚTA SERVICE Kolárovo, MsKS Kolárovo za rok 2015 a k rozpočtovému hospodáreniu 

rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok 2015 predložila hlavná kontrolórka mesta 

Ing. Ing. Éva Tóth, ktorá správy doporučila schváliť podľa predloženého návrhu.  

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie Stanovisko hlavnej kontrolórky 

mesta k:  

    - Správe o výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie GÚTA SERVICE Kolárovo za  



      rok 2015 

    - Správe o výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie MsKS Kolárovo za rok 2015 

    - Správe o rozpočtovom hospodárení rozpočtovej organizácie ZPS a DS Kolárovo za rok  

        2015 

Hlasovanie: za – 14 – jednohlasne  

 

n.) Správa o rozpočtovom hospodárení mesta za rok 2015 vrátane hodnotenia 

programového rozpočtu  mesta  

 

Správu o rozpočtovom hospodárení mesta za rok 2015 vrátane hodnotenia 

programového rozpočtu mesta  predložila vedúca finančného oddelenia Ing. Klára Oremová.                                                                                                                                  

 Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta predložil predseda komisie Bc. István 

Lengyel, ktorý predloženú správu doporučil schváliť podľa predloženého návrhu na 

uznesenie. Ďalej stanovisko komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja mesta 

a komisie RR,  cestovného ruchu a energetického hospodárstva predložili predsedovia JUDr. 

Ing. Iveta Némethová a Mgr. Ing. Tibor Forró, ktorí predloženú správu doporučili schváliť.  

Stanovisko k záverečnému účtu Mesta Kolárovo za rok 2015 predložila hlavná kontrolórka 

mesta Ing. Éva Tóth, ktorá skonštatovala, že záverečný účet Mesta Kolárovo za rok 2015 je 

spracovaný v súlade  s príslušnými ustanoveniami § 16 zákona o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy a obsahuje všetky predpísané náležitosti podľa § 16 ods. 5 citovaného 

zákona.  

 V zmysle § 16 ods. 10 zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy HKM 

odporúčala MsZ uzatvoriť prerokovanie návrhu záverečného účtu Mesta Kolárovo za rok 

2015 s výrokom celoročné hospodárenie mesta Kolárovo za rok 2015 schvaľuje bez výhrad.  

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kolárove bralo na vedomie:  

a) vypracovanú výročnú správu s rozborom záverečného účtu mesta za rok 2015, vrátane  

    hodnotenia  programového rozpočtu mesta za rok 2015 a informatívnej správy  

    o konsolidovanej účtovnej závierke mesta za rok 2015, 

b) rozpočtové opatrenie mesta č. 6/2015 so zapracovanými zmenami rozpočtu mesta  

    k 31.12.2015 

c) vykonanie auditu účtovnej závierky mesta za rok 2015 nezávislým audítorom Ing. 

    Kurtom Molnárom, Sabinovská 8, 820 02 Bratislava (audítor : dekr.SKAU č. 86, daňový  

    poradca : ev.č. SKDP 213/93 za cenu 3.780,-€ s DPH na základe výsledku verejného 

    obstarávania 

d) odborné stanovisko HKM k záverečnému účtu mesta za rok 2015 

Hlasovanie:             za – 15 – jednohlasne  

 

             Mestské zastupiteľstvo schválilo  záverečný účet mesta za rok 2015 a súhlasilo  

s celoročným hospodárením bez výhrad  s nasledovnými vykázanými údajmi : 

 

a.)  Bežný rozpočet uzatvorilo mesto s prebytkom  vo výške      360.449,73 € 

      V tom : 

      Príjmy bežného rozpočtu :                     6.540.846,68 € 
      (Vrátane príjmov RO) 
 Výdavky bežného rozpočtu : -  6.180.396,95 € 

       (Vrátane limitov RO na BV) 
 Prebytok bežného rozpočtu : +   360.449,73 € 

 

b.) Kapitálový rozpočet uzatvorilo mesto s prebytkom vo výške  35.663,51 €         

 V tom : 



 Príjmy kapitálového rozpočtu :   228.930,01 € 

  

Výdavky kapitálového rozpočtu :       -    193.266,50 € 

       (vrátane limitov RO na KV)                
 Prebytok kapitálového rozpočtu :         +  35.663,51 € 

 

Z rozdielu príjmov a výdavkov rozpočtu mesta za rok 2015  

vyplýva prebytok hospodárenia  bežného roka v celkovej výške              +  396.113,24 € 

 

c.) Finančné operácie uzatvorilo mesto so schodkom vo výške              -  233.017,37 € 

 V tom : 

 Príjmové finančné operácie :       2.826,31 € 

 Výdavkové finančné operácie :         -  235.843,68 € 

 Schodok finančných operácií :          -  233.017,37 € 

 

d.) Zostatok peňažných prostriedkov rozpočtového  

     hospodárenia mesta k 31.12.2015 :                 354.676,13 € 

     V tom : 

     a)   prebytok hospodárenia roka  :        + 396.113,24 € 

      b)  schodok finančných operácií           - 233.017,37 €        

      c)  zostatok peňažných fondov             + 191.580,26 € 
         (po vylúčení účelových zdrojov) 
 

e.) Usporiadanie prostriedkov rozpočtového hospodárenia  

     do peňažných fondov :                   354.676,13 € 

     V tom : 

     a) rezervný fond :                279.300,71 € 

     b) fond údržby :                     75.375,42 € 

 

f.)  Použitie prostriedkov rezervného fondu v rámci rozpočtu  

     roka 2016                     0,00 € 

 

Hlasovanie: za – 15 – jednohlasne  

 

K bodu č. 6 – Správa o činnosti a výsledku hospodárenia Gúta TV, s.r.o. za rok 2015  

 

 

 Správu o činnosti a výsledku hospodárenia Gúta TV,  s.r.o. za rok 2015 predložil 

konateľ spoločnosti p. Attila Forgács. Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta predložil 

predseda komisie Bc. István Lengyel, ktorý neodporúčal MsZ schváliť zvýšenie ceny za 

poskytované služby pre mesto o 20%. Komisia odporúča spoločnosti hľadať možnosti, aby sa 

organizácia nestala platiteľom DPH.  

 Stanovisko komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja mesta predložila 

predsedkyňa komisie JUDr. Ing. Iveta Némethová, ktorá zdôraznila, že konateľ spoločnosti 

mal upriamiť pozornosť na registračnú povinnosť DPH   v dostatočnom predstihu a spoločne 

nájsť inú formu poskytnutia finančných prostriedkov od mesta Kolárovo. Komisia odporúča 

s odborníkmi vyriešiť otázku daňovej licencie spoločnosti, možnosť zníženia odvodovej 

povinnosti DPH, resp. možnosť riešenia zrušenia registračnej povinnosti DPH v čo najkratšej 

lehote. Stanovisko dozornej rady predložil primátor mesta p. Árpád Horváth, ktorý tiež 

doporučil riešiť otázku spojenú s registráciou Gúta TV, s.r.o. za platiteľa DPH a predložiť 

nový cenník na júnové zasadnutie MsZ. Stanovisko komisie kultúry a kultúrneho dedičstva 



predložil predseda komisie Mgr. István Samu, ktorý tiež doporučil na júnovom zasadnutí 

prejednať nový cenník Gúta TV, s.r.o.  

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove  bralo na vedomie: 

1. predloženú Správu o činnosti a výsledku hospodárenia Gúta TV, s.r.o. za rok 2015 

2. že Gúta TV, s.r.o. je platiteľom DPH od 1.5.2016 

Hlasovanie: za – 15 – jednohlasne 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo  primátora mesta a riaditeľa Gúta TV, s.r.o. riešiť 

otázku spojenú s registráciou Gúta TV s.r.o., za platiteľa DPH. 

Hlasovanie: za – 15 – jednohlasne  

 

K bodu č. 7 – Správa o činnosti a výsledku hospodárenia KolByt, s.r.o. Kolárovo za rok 

2015  

 

 Správu o činnosti a výsledku hospodárenia KolByt, s.r.o. Kolárovo za rok 2015 

predložil konateľ spoločnosť Ing. Alexander Dévai.  

 Stanovisko dozornej rady predložila zástupkyňa primátora Ing. Beáta Koczkás, ktorá 

materiál doporučila schváliť podľa návrhu na uznesenie.  

Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta predložil predseda komisie Bc. István 

Lengyel, ktorý správu doporučil  brať na vedomie, schvaľovaciu časť v návrhu na uznesenie 

„zaradenie investičnej akcie: Rekonštrukcia sekundárnych tepelných rozvodov ústredného 

kúrenia a teplej úžitkovej vody pre ZŠ J.A.Komenského, Rábska 14, Kolárovo medzi priority 

krátkodobého investičného plánu mesta Kolárovo na rok 2016 v hodnote 23.000,-€“  

nedoporučil zapracovať do priorít krátkodobého investičného programu mesta. 

Stanovisko komisie podnikateľskej, poľnohospodárstva a rozvoja mesta predložila 

predsedkyňa komisie JUDr. Ing. Iveta Némethová, ktorá správu doporučila brať na vedomie 

a odporučila vytvorenie osobitného fondu na kumulovanie finančných prostriedkov vo výške 

hodnoty odpisov energetických zariadení za účelom budúceho využívania fondu pre 

financovanie rozvojových potrieb mesta Kolárovo v rámci sústavy centrálneho tepelného 

zdroja. Ďalej doporučila zapracovanie plánovanej investície – rekonštrukcia sekundárnych 

tepelných rozvodov ÚK a TÚV pre ZŠ J.A.Komenského do krátkodobého investičného plánu 

mesta Kolárovo. 

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie:  

1. Správu o hospodárení spoločnosti KolByt, s.r.o. Kolárovo za rok 2015 

2. Správu nezávislého audítora o overení účtovnej závierky spoločnosti KolByt, s.r.o.  

    Kolárovo za rok 2015 

3. Stanovisko a uznesenie Dozornej rady spoločnosti KolByt, s.r.o. Kolárovo k riadnej  

    individuálnej účtovnej závierke a k správe o hospodárení spoločnosti za rok 2015 

4.Výsledok hospodárenia za rok 2015: zisk pred zdanením: 2.935,-€, zisk po zdanení: 39,-€,  

    ktorý bude rozdelený a preúčtovaný nasledovne:  

- prídel do rezervného fondu spoločnosti (min. 5%)  10,-€ 

- preúčtovaním čiastočnej úhrady na účet neuhradených strát minulých rokov 29,-€ 

5.Správu konateľa spoločnosti o nevyhovujúcom stave a potrebe rekonštrukcie sekundárnych  

   tepelných rozvodov ústredného kúrenia a teplej úžitkovej vody pre Základnú školu Jána  

   Amosa Komenského, Rábska 14, Kolárovo 

Hlasovanie: za – 16 – jednohlasne  

 

Hlasovanie poslancov za stiahnutie z rokovania  „zaradenie investičnej akcie: Rekonštrukcia 

sekundárnych tepelných rozvodov ústredného kúrenia a teplej úžitkovej vody pre ZŠ 



J.A.Komenského, Rábska 14, Kolárovo medzi priority krátkodobého investičného plánu 

mesta Kolárovo na rok 2016 v hodnote 23.000,-€“: 

za stiahnutie z rokovania  – 13  proti – 0  zdrž. hlas. - 3 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo:  

1. primátora mesta hľadať možnosti vytvorenia osobitného fondu na kumulovanie finančných  

    prostriedkov vo výške hodnoty odpisov energetických zariadení za účelom budúceho  

    využívania fondu pre financovanie rozvojových potrieb mesta Kolárovo v rámci sústavy  

    centrálneho tepelného zdroja  

2. primátora mesta predložiť na Mestské zastupiteľstvo v Kolárove na prerokovanie v rámci  

    procesu aktualizácie Koncepcie rozvoja mesta v oblasti tepelnej energetiky možnosť  

    preradenia dlhodobého hmotného majetku mesta Kolárovo v oblasti tepelného  

    hospodárstva do evidencie majetku spoločnosti KolByt, s.r.o. za účelom využívania výšky  

    odpisov majetku v cenotvorbe tepelnej energie a využívania takto vzniknutých  zdrojov na  

    financovanie rozvojových potrieb v rámci sústavy centrálneho tepelného zdroja  

3.primátora mesta predložiť položkovitý rozpočet plánovanej investičnej akcie  

   „Rekonštrukcia sekundárnych tepelných rozvodov ústredného kúrenia a teplej úžitkovej  

    vody pre Základnú školu Jána Amosa Komenského, Rábska 14, Kolárovo“ a zdroj jeho  

    financovania       Termín: júnové zasadnutie MsZ  

Hlasovanie: za – 16 – jednohlasne  

 

K bodu č. 8 –Návrh Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Kolárove 

 

 Návrh Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Kolárove predložila 

zástupkyňa primátora Ing. Beáta Koczkás.  

Pripomienky:  

 

poslanec Ing. Béla Angyal predložil pozmeňujúci návrh:  

    Odsek 8: „Zvolávanie jubilujúcich   občanov mesta a ich odmeňovanie z finančných 

prostriedkov mesta 60 dní pred   komunálnymi voľbami je neprípustné.“ 

Hlasovanie: za – 16 – jednohlasne  

 Ďalej Ing. Angyal Béla doporučil: 

- rokovací poriadok doplniť o slovné spojenie: „za prítomného poslanca sa považuje 

poslanec ktorý je prihlásený“ 

Hlasovanie: za – 9   proti – 6  zdrž. hlas. – 6  

- Odsek 4 text nahradiť s nasledovným textom: „V prípade elektronicky podanej 

interpelácie pri nesúhlase  poslanca s odpoveďou MsÚ má reagovať na novú 

odpoveď do 48 hodín.“ 

Hlasovanie:  za - 17 – jednohlasne  

 

poslankyňa JUDr. Ing. Iveta Némethová doporučila doplniť:  

Článok 5 

- vložiť za odsek 2 nový odsek so znením: „Pozvánku na prípravné zasadnutie 

mestskej rady doručí primátor mesta členom mestskej rady  a ostatným pozvaným 

osobám prostredníctvom mestského úradu v písomnej forme a súčasne v 

elektronickej forme prostredníctvom digitálnej samosprávy.“ 

- - vložiť nový odsek za 8. odsek so znením: „Pozvánku na zasadnutie mestskej rady 

doručí primátor mesta členom mestskej rady  a ostatným pozvaným osobám 

prostredníctvom mestského úradu v písomnej forme a súčasne v elektronickej forme 

prostredníctvom digitálnej samosprávy“ 

Hlasovanie: za  - 14 – jednohlasne  



 

  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie Návrh rokovacieho poriadku 

Mestského zastupiteľstva v Kolárove. 

Hlasovanie: za – 17 – jednohlasne  

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo  Rokovací poriadok Mestského zastupiteľstva 

v Kolárove podľa predloženého materiálu s nasledovnými úpravami: 

     Článok 2 

     Odsek 3.: vynechať poslednú vetu 

     Odsek 6: ponechať pôvodné znenie  

 

     Článok 5 

- vložiť za odsek 2 nový odsek so znením: „Pozvánku na prípravné zasadnutie 

mestskej rady doručí primátor mesta členom mestskej rady  a ostatným pozvaným 

osobám prostredníctvom mestského úradu v písomnej forme a súčasne v 

elektronickej forme prostredníctvom digitálnej samosprávy.“ 

- - vložiť nový odsek za 8. odsek so znením: „Pozvánku na zasadnutie mestskej rady 

doručí primátor mesta členom mestskej rady  a ostatným pozvaným osobám 

prostredníctvom mestského úradu v písomnej forme a súčasne v elektronickej forme 

prostredníctvom digitálnej samosprávy“ 

 

    Článok 7 

    Odsek 5: doplniť   s nasledovným textom: „a v tej istej veci môžu hovoriť aj viackrát“. 

 

    Odsek 8: ponechať poslednú vetu tak, ako je to v súčasnom znení: „Zvolávanie jubilujúcich  

    občanov mesta a ich odmeňovanie z finančných prostriedkov mesta v období pred  

     komunálnymi voľbami je neprípustné.“ 

  

    Článok 9  

    Odsek 4: vynechať slovo „vždy“ 

 

    Článok 13 

    Odsek 3 druhú vetu doplniť slovným spojením: „ústne priamo na zasadnutí mestského  

    zastupiteľstva, alebo“ 

      

    Odsek 4 text nahradiť s nasledovným textom: 5. „Odpoveď na ústne podanú otázku sa  

    uskutoční podľa možnosti ústne priamo na zasadnutí mestského zastupiteľstva po podaní  

    otázky. Ústne podaná otázka môže byť vybavená aj písomne v lehote do 5 pracovných dní     

    od podania  otázky. Odpoveď na elektronicky podanú otázku sa uskutoční elektronicky  

    najneskôr do 5 pracovných  dní od podania otázky. O obsahu odpovedí môže primátor 

mesta,  

    resp. predsedajúci  informovať poslancov na ďalšom zasadnutí mestského zastupiteľstva  

    ústne. 

 

    Článok 14  

    doplniť textom: „V prípade, že sa hlasovalo pomocou hlasovacieho zariadenia, záznam  

    o zozname poslancov a o spôsobe ich hlasovania môže nahradiť informácia z hlasovacieho  

    zariadenia, ktorá je priložená k zápisnici“ 



 

Hlasovanie: za – 17 – jednohlasne  

 

 

K bodu č. 9 – Správy HKM o výsledkoch kontroly č. 1/2016 a 2/2016  

 

 Hlavná kontrolórka mesta Ing. Éva Tóth predložila správy o výsledku kontroly HKM 

č. 1/2016 a 2/2016.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok bralo na vedomie:  

1. Správu HKM o výsledku kontroly č. 1/2016 

2. Správu HKM o výsledku kontroly č. 2/2016 

Hlasovanie: za – 14  proti – 1  zdrž. hlas. – 0  

 

Mestské zastupiteľstvo požiadalo  primátora mesta o upriamenie pozornosti na prijatie  

nápravných opatrení do 5.6.2016,  vo veci nesprávnych zúčtovaní dotácií z rozpočtu mesta zo  

strany žiadateľov, v zmysle  predloženej správy. 

Hlasovanie: za – 14  proti – 1  zdrž. hlas. – 0  

 

K bodu č. 10 – Vyhodnotenie odvedených prác v rámci aktivačnej činnosti za rok 2015 

 

 Vyhodnotenie odvedených prác v rámci aktivačnej činnosti za rok 2015 predložil 

vedúci oddelenia výstavby a ŽP Ing. Imrich Mészáros.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok bralo na vedomie vyhodnotenie 

odvedených prác v rámci aktivačnej činnosti na rok 2015 podľa  predloženého návrhu. 

Hlasovanie: za – 16 – jednohlasne  

 

K bodu č. 11 – Majetkovoprávne podania  

 

a.) Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj nehnuteľností v k.ú. Kolárovo 

ved. na LV č. 4941  

 

Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na odpredaj nehnuteľností v k.ú. Kolárovo ved. 

na LV č. 4941 predložil primátor mesta p. Árpád Horváth a skonštatoval, že na predmetné 

nehnuteľnosti nebola podaná žiadna ponuka.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bralo na vedomie:  

1. Informatívnu správu o vyhodnotení obchodnej verejnej súťaže na odpredaj nehnuteľností  

    vo vlastníctve Mesta Kolárovo, ved. na LV č. 4941 v k.ú. Kolárovo       

- parcely reg. „C“ s parcelným číslom 857/5 – druh pozemku ostatné plochy 

o výmere   858 m2 

- parcely reg. „C“ s parcelným číslom 857/6 – druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 2.223 m2 

- parcely reg. „C“ s parcelným číslom 857/9 – druh pozemku zastavané plochy 

a nádvoria o výmere 22 m2 

- parcely reg. „C“ s parcelným číslom 857/10 – druh pozemku ostatné plochy 

o výmere 20 m2 

- stavby so súp. č. 445 evidovanej na pozemku parcely reg. „C“ s parc. č. 857/6 

na adrese Kolárovo, Kostolné nám. 32 



2. že na  odpredaj predmetných nehnuteľností nebola podaná žiadna ponuka  

Hlasovanie: za – 16 – jednohlasne  

K bodu č. 12 – Návrh na zmenu krátkodobého investičného plánu  

 

 Návrh na zmenu krátkodobého investičného plánu predložil vedúci oddelenia správy 

a údržby mestského majetku p. Ladislav Halász. Stanovisko komisie povodňovej ochrany 

a OŽP predložil predseda komisie p. Imrich Árgyusi, ktorý predložený návrh doporučil 

schváliť, nakoľko je v súlade so zápisnicou zo zasadnutia komisie povodňovej ochrany 

a OŽP.  

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove schválilo:  

1. zaradenie investičnej akcie  „terénne a sadové úpravy ulice Podhájska“ do krátkodobého  

    investičného  plánu 

2. vyčleniť 20.000,-€ na financovanie realizácie investičnej akcie „terénne  a sadové úpravy  

   ulice Podhájska“ 

Hlasovanie: za – 11  proti – 1  zdrž. hlas. – 1  

 

K bodu č. 13 – Rôzne  

 

a.) Žiadosť  Németh Jána – NAJA, bytom Kolárovo, Švermova 10, na prenájom 

nebytových priestorov v objekte Čarda Veľký Ostrov, za účelom vytvorenia  

            predajnej jednotky - potraviny      

 

Žiadosť  Németh Jána – NAJA, bytom Kolárovo, Švermova 10, na prenájom 

nebytových priestorov v objekte Čarda Veľký Ostrov, za účelom vytvorenia predajnej 

jednotky - potraviny    predložil vedúci oddelenia správy a údržby mestského majetku p. 

Ladislav Halász. Stanovisko komisie finančnej a majetku mesta a komisie podnikateľskej, 

poľnohospodárstva a rozvoja mesta predložili predsedovia Bc. István Lengyel a JUDr. Ing. 

Iveta Némethová, ktorí predloženú žiadosť doporučili schváliť podľa predloženého návrhu na 

uznesenie.  

 

Mestské zastupiteľstvo  v Kolárove bralo na vedomie  žiadosť Németh Jána – NAJA, 

bytom Kolárovo, Švermova 10, na prenájom nebytových  priestorov v budove Čárda Veľký 

Ostrov na účelom zriadenia jednotky Potraviny. 

 

Mestské zastupiteľstvo schválilo  prenájom nebytových priestorov pre Jána Németha – 

NAJA, Švermova 10, 946 03  Kolárovo, IČO: 33616680 za účelom zriadenia jednotky 

Potraviny v celkovej rozlohe 48,41 m2 (viď. prílohu) v budove Čárda Veľký Ostrov, formou 

priameho prenájmu za ročné nájomné 9,50 €/m2 + režijné náklady na dobu neurčitú 

s účinnosťou od 01.07.2016. 

 

b.) Návrh na predloženie  žiadosti o nenávratný finančný príspevok z operačného 

programu  Kvalita životného prostredia  

 

 Návrh na predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z operačného 

programu Kvalita životného prostredia predložil prednosta úradu Ing. Mgr. Zoltán Finta.  

 

Mestské zastupiteľstvo v Kolárove bez pripomienok schválilo:  

1. predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok z operačného programu Kvalita  



    životného prostredia  

2. názov projektu: Zber a zhodnotenie BRKO v meste Kolárovo  

3. výšku maximálneho celkového spolufinancovania projektu zo strany žiadateľa z celkových  

    oprávnených výdavkov (5% z celkových oprávnených výdavkov): 49.466,34 € 

4.kód výzvy: OPKZP-PO1-SC111-2016-11 

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

Mestské zastupiteľstvo zrušilo uznesenie MsZ č. 408/2016 bod A./ zo dňa 11.04.2016. 

Hlasovanie: za – 13 – jednohlasne  

 

K bodu č. 13 – Dopyty poslancov, interpelácie a vysvetlenia  

 

Attila Fekete  

1. Ul. školská – súrne opraviť chodník pri bytových jednotkách – nebezpečenstvo úrazu  

2. parkovisko pri bytových jednotkách na Kostolnom nám. /pri zdravotnom stredisku/ - 

cesta je vpadnutá  

3. pokosiť hrádzu pri Malom Dunaji  

 

Ing. Ladislav Ferencz 

1. Ul. podhajská – úprava lesíka na park – kto bude kontrolovať náklady z rozpočtu 

mesta 

2. rekreačná oblasť Čergov – panelová cesta je v zlom stave /veľké jamy/, taktiež opraviť 

aj vedľajšie cesty smerujúce k chatkám  

3. súrna oprava ciest, ktoré sú vo veľmi zlom stave – Štúrova, Dolná, Radnótiho  

4. mestské trhovisko – po dažďoch sú veľké mláky  

 

Mgr. István Samu               

1. mestské trhovisko – za vyplatené nájomné lepšie podmienky pre predávajúcich  

2. plot pri parku Sv. Rozálie je už dlhšiu dobu vo veľmi zlom stave – určiť konkrétny 

dátum a odborný tím na jeho opravu  

3. kultúrne a iné spoločenské akcie pri Vodnom mlyne – zabezpečiť príjazdovú cestu aj 

pre ZŤP a pre detské kočíky  

4. Ul. podhájska smerom k MŠ Ul. lesná 10 – aj pri vchode do MŠ  je veľmi poškodený 

asfalt 

5. Kostolné nám. 14 – riešiť odvádzanie dažďovej vody, ďalej korene starých stromov 

vytláčajú asfalt  

6. Kostolné nám. 14 – autá taxislužby zaberajú parkovacie miesta pre osobné motorové 

vozidlá  

 

Bc. István Lengyel  

1. Kaplnka v parku Sv. Rozálie  - vnútorné zariadenie – (Mgr. István Samu odpovedal, 

že lavice z kaplnky sa rekonštruujú v Štúrove a ich prevoz do Kolárova bude náročný) 

2. informačné tabule ulíc sú na mnohých  miestach hrdzavé – vymeniť 

3. Novozámocká 13 – koľko sa platí za nájomné, energiu  

4. Vodný mlyn – reklamnú tabuľku vyznačiť šípkou  

5. Októbrové nám. – modlitebňa – pred budovou je po dažďoch veľká mláka  

6. zrýchliť opravu výtlkov na území mesta  

7. Ul. partizánska 48 – umiestniť lavicu  

8. mestská časť Veľký Ostrov – vymaľovať aj vedľajšiu cestu         

 

Tamás Hájas 



1. Park Sv. Rozálie – veľa smetí a odpadkov, MsP častejšie hliadky  

2. Ul. remeselnícka – partizánska – riešiť parkovanie osobných motorových vozidiel 

/málo miesta/ 

3. údržba ciest  - oprava výtlkov  

 

 

Zoltán Kögler  

1. údržba ciest – oprava výtlkov  

2. parkovanie Taxi služby na Kostolnom nám. 14 – komisia ochrany verejného poriadku 

hľadá konkrétne riešenie  

3. aký je plán protipovodňových prác 

4. križovatka Ul. Bratislavská – agátová koniec cesty nie je dokončený  

5. Ul. hlavná – harcsová – autobusová zastávka – tabuľka zastávky nie je umiestnená pri 

zastávke  

6. skontrolovať vyúčtovanie tepla za r. 2015 pre ZŠ J.A.Komenského  

 

Bc. Ernő Kárpáty 

1. Vodný mlyn – pri hrádzi a panelovou cestou sú veľké jamy – zakryť drobným 

drveným kameňom  

2. veľkú turistickú mapu mesta  umiestniť na vhodné - viditeľné miesto 

 

Attila Forgács 

1. výsledok jednania ohľadne pozemku pri futbalovom ihrisku – Gukom – mestský úrad 

2. Ul. školská – chodník je vo veľmi zlom stave 

3. Kostolný park – opraviť lavice  

4. Ul. Radnótiho, rodinný dom č. 2 – padá omietka /už je nový majiteľ/ 

 

K bodu č. 14 – Návrh na uznesenie  

 

 Návrh na uznesenie mestské zastupiteľstvo jednohlasne schválilo.  

 

 

K bodu č. 15 – Záver 

 

 Nakoľko všetky body programu rokovania boli vyčerpané, primátor mesta sa všetkým 

prítomným poďakoval za aktívnu účasť a ukončil zasadnutie mestskej rady.  

 

Zapísala: Anna Keszeliová 

 

 

Správnosť zápisnice svojim podpisom potvrdzujú:  

 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Zoltán Finta            Árpád Horváth 

prednosta úradu            primátor mesta 

 

 



O v e r o v a t e l i a :  

 

 

 

 Attila Forgács               Tamás Hájas  

 

 


